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Concrete vragen  Progressief Akkoord Leudal is van mening (net als minister Schouten 
in Trouw vandaag) dat de waardevolle natuur- en 

landschapselementen, waaronder houtwallen en bomenlanen in het 
landschap behouden moeten blijven. De huidige landbouwers kappen 
vaak de bomen en verwijderen alle groen vanwege financiële 
overwegingen. Het landschap gaat zo teloor. Bekend is dat de 
Gemeente Leudal weinig doet aan handhaving van het 
landschappelijk moois in het buitengebied. 
 

Momenteel is weer een bomenlaan gekapt nabij de Sniekstraat 6 in 
Hunsel/Haler. Zie de twee bijlagen van de bomenlaan , die de 
gemeente als ‘waardevol’ heeft betiteld. Het lijkt erop dat de locatie 
geëgaliseerd wordt, om vervolgens in landbouwgebied te worden 

omgezet. 
 
 Vragen aan het college: 

1. bent u ervan op de hoogte dat deze fraaie bomenlaan gekapt 
is? 

2. zo nee, waarom niet, hij staat op de gemeentelijke lijst van 
waardevolle bomenlanen? 

3. zo ja, komt op dezelfde locatie weer een bomenlaan terug? 
4. zo ja, wat komt er voor terug? Graag aangeven hoeveel en 

welke soorten. 
5. zo nee, op welke locatie wordt er wel gecompenseerd?  
6. Graag aangeven waar, hoeveel bomen en welke soorten. 
7. Indien er niet voor terug komt, graag aangeven hoe u dit 

probleem wilt verhelpen. 
 

  

Ambtelijk advies  Datum: 15 maart 2019 

Advies:  

De vragen als volgt beantwoorden 
1. Ja. Op de onverharde zijweg van de Sniekstraat in Haler stonden 
Canadese populieren en ruwe berken. De gemeente controleert 
jaarlijks een groot deel van de gemeentelijke bomen op veiligheid en 
onderhoudstoestand. Uit deze boomveiligheidsinspectie is gebleken 
dat een groot aantal van deze bomen in slechte staat waren. 
Regelmatig braken er grote takken uit de bomen. In verband met de 

veiligheid zijn deze bomen gekapt. Dit is ook gecommuniceerd voor 
aanvang van de kapwerkzaamheden (o.a. website en social media).  
 
 



Flora- en faunaonderzoek 
Door de gemeente Leudal is een verkennend flora- en 
faunaonderzoek uitgevoerd. Daarnaast is aanvullend onderzoek 
uitgevoerd naar vleermuizen. Op basis van deze onderzoeken konden 
de bomen, buiten het vogelbroedseizoen, gekapt worden.  
 

Vergunningen 
Voor het kappen van deze bomen heeft de gemeente Leudal een 
omgevingsvergunning verleend (kenmerk WABO-2017-335). 
Daarnaast is een melding van een voorgenomen velling conform de 
Wet natuurbescherming ingediend bij de provincie Limburg. 
 
2. Nvt. 

 
3. Ja. 
 
4. Er worden 80 nieuwe bomen geplant, maat 16-18. Bestaan uit 
zomereik, beuk, linde, haagbeuk en es. Deze bomen worden geplant 
op 20 maart aanstaande, samen met de kinderen van de basisschool 

in het kader van Boomfeestdag.  
 
5. Nvt. 

 
6. Nvt. 
 
7. Nvt. 
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portefeuillehouder 
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